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Protokoll: Styrelsemöte 
 
Datum:  2023-02-20 
Tid:  18:00 
Plats:  Hos Christian på Herrgusseröd mosse 
 
Närvarande på mötet: 
Caj Dahlén 
Catrin Hulebäck 
Christian Ottosson 
Hans Bertilson 
Ingegerd Edvardsson 
Malin Fredriksson 
Marie Lundgren 
 
 

1. Godkännande av dagordning 

Beslut: Mötet godkänner dagordningen. 
 

2. Återkoppling av årsmöte 9 februari 2023 

Årsmötet upplevdes positivt och 24 personer deltog. Det var trevligt med deltagande från de 
medlemmar som inte närvarat vid föreningens årsmöten tidigare. Församlingshemmet var 
trivsamt och fungerade mycket bra som möteslokal.  
 
 

3. Ansvarsfördelning i styrelsen 

‘Styrelsens ansvarsfördelning’ beslutad 2017-07-16 avseende ordförande, sekreterare och 
kassör reviderades. Ansvarsfördelningen finns tillgänglig på föreningens hemsida. Mötet 
efterfrågar ansvarsområden eller förväntningar på övriga ledamöter i styrelsen.  
 
Beslut: Mötet omformulerar en av punkterna som avser ordförandens ansvarsuppgifter och 
bibehåller resterande.  
 
Frågan om förväntningar på övriga ledamöter lämnas tills vidare och tas upp vid kommande 
styrelsemöte. Det är önskvärt om samtliga funderar på frågan till dess.  
 

4. Styrelsens spelregler 

‘Styrelsens spelregler - vår kultur och vårt förhållningssätt inom styrelsen’ beslutad 2021-10-
25. Spelreglerna finns tillgängliga på föreningens hemsida.   
 
Beslut:  
Mötet omformulerar två av punkterna och bibehåller resterande. 
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5. Statusrapportering från byggruppen 

Byggruppen har i uppdrag att begära in offerter avseende hembygdsmuseets renovering och 
bevarande inför ansökan till Thordénstiftelsen. Ansökan ska inlämnas senast 2023-02-28. 
 
De offerter som hittills kommit styrelsen till handa är: 

• Offert avseende två värmepumpar. 
• Offert avseende ventilation och isolering av vinden. 
• Offert avseende elinstallation av värmepumpar samt ny elcentral. 

 
Beslut: 
Christian begär in offert med längre giltighetstid avseende värmepumparna.  
Roger begär in offert för indragning av vatten inklusive varmvattenberedare snarast möjligt. 
 
Caj och Agne har varit vid hembygdsmuseet och grävt ur brunnen. Den förefaller vara cirka 
en meter djup. Vattenprovet visade att vattnet är tjänligt som dricksvatten med en mindre 
anmärkning på järnhalten. 
 
 

6. Ansökan Thordénstiftelsen 

Bidragsansökan till Thordénstiftelsen för byggprojektet ska vara inlämnad senast 2023-02-28. 
Catrin har fyllt i merparten av uppgifterna i ansökan och igenom det utkast som även skickats 
till ledamöterna inför mötet. Mötet för en dialog om rimligt antal ideella arbetstimmar. 
Ansökan kommer att lämna in snarast då samtliga begärda uppgifter är inkomna, senast dagen 
innan ansökningstiden förfaller. 
 
Beslut: Mötet godkänner ansökan till Thordénstiftelsen. 
 
 

7. Årsprogram år 2023 

Innehåll: 
Mötet har utformat ett kortare årsprogram som gäller för ett halvår framåt. Detta på grund av 
det fortfarande osäkra infektionsläget i samhället samt i syfte att frigöra tid i samband med 
hembygdsmuseets renovering. Under första halvåret kommer det att bli tre kulturvandringar 
under lördagsförmiddagar samt vår traditionsenliga Veteranmopeddag första söndagen i juli. 
På årsprogrammet kommer även att finnas en förtryckt bankgiroblankett för inbetalning av 
medlemsavgift samt en QR-kod till Swish. 
 
Beslut: Mötet beslutar att justera datum för kulturvandringarna. 
 
Tryck: 
Föreningen kommer att anlita VK Tryck. 
 
Beslut: Catrin skickar en beställning till VK Tryck. 
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Distribution: 
Distributionslistan från föregående år med körturer och antal program har fungerat bra.  
Distributionen kommer troligen att ske i samarbete med Equmenia. Christian har kontaktat 
Ucklumgården, men de har inget programblad som de önskar distribuera år 2023. 
 
Beslut: Malin kontaktar UFF med frågan om eventuellt program att ta med i distributionen. 
Ingegerd tillfrågar tidigare distributörer om de kan tänka sig att fortsätta. Malin kommer att 
ingå i Centrumgruppen tillsammans med Marie. Föreningen kommer att invänta Equmenias 
programblad förutsatt att det blir klart inom rimlig tid. 
 
 

8. Skadedjursavtal 

Föreningen har uppmärksammat att skadedjursavtal numer ingår i Hembygdsförbundets 
byggnadsförsäkring. Föreningen har haft en separat skadedjursförsäkring hos Anticimex 
under ett flertal år. På grund av dubbelförsäkring har Catrin sagt upp avtalet med Anticimex 
som annullerar avtalet från 2023-10-01.  
 

9. Arbetsdag 

Kvarnrännan behöver krattas ur och stuprännor behöver rensas, både vid museet och kvarnen. 
Det behöver röjas upp och snyggas till vid kvarnen inför kulturvandringen lördag 22 april. 
Under arbetsdagen planeras även fördelning av föreningens programblad för distribution 
under kommande vecka. 
 
Beslut: 
Mötet beslutar om arbetsdag lördag 25 mars klockan 10.00 med efterföljande våffelfika i 
kvarnen. Marie ordnar med våfflor, sylt, grädde och mjölk. Caj kokar kaffe. Catrin tillser 
annonsering på Facebook och hemsida. 
 

10. Övriga frågor 

 
– Det kommunala föreningsbidraget 

Ordföranden informerar om att på grund av flera olyckliga faktorer har föreningen gått miste 
om det kommunala föreningsbidraget avseende år 2022. Det uppdagades då årsredovisningen 
för år 2022 gicks igenom. Föreningen föll ur föreningsregistret i samband med att kommunen 
bytte IT-system. Föreningen meddelades därmed inte om tid för ansökan. Ordföranden har 
fört en dialog med Kajsa Finn på kommunens föreningsstöd som uppger att bidrag ej kan 
utbetalas retroaktivt då det åligger föreningen att själva kontrollera sin medverkan i registret. 
Föreningen finns nu åter med i föreningsregistret. 
 

– Studieförbundet Vuxenskolan 

Ingegerd har varit i kontakt med Andreas Hansén på Studieförbundet Vuxenskolan. 
Föreningen har för närvarande ett något kärvt förhållande till studieförbundet. För år 2021 
betalades ersättning ut för en föreläsning på Ucklumgården. Ersättningen betalades ut först 
efter flera påstötningar. För år 2022 fick föreningen ingen ersättning alls. Detta trots att 
mycket tid lagts ner på aktiviteter, vandringar och arbetet med att sprida kulturarvet. 
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Uppemot 4000 personer har tagit del av föreningens digitala föreläsningar varje lördag. 
Föreningens fysiska aktiviteter har genererat många besökare. Andreas meddelar att 
föreningen inte har rätt till ersättning eftersom inga kostnader har uppkommit i samband med 
aktiviteterna. Schablonersättningar betalas inte ut. Det känns tungt och upplevs som att allt 
föreningens ideella arbete avseende kulturell folkbildning är utan värde för studieförbundet. 
Andreas har inbjudit till samtal. 
 

– Samordning av aktiviteter 

Föreningen har fått önskemål om att i möjligaste mån samordna aktiviter med andra aktörer i 
bygden så att större aktiviteter inte kolliderar med varandra tidsmässigt. Exempel på andra 
aktörer är: Skogsägarna, Equmenia och Hjärtums moppedrev. 
 
Beslut: Det gör föreningen gärna men det förutsätter även att andra aktörer samordnar sina 
aktiviteter med hembygdsföreningens. Ibland är det ofrånkomligt att aktiviteter krockar. 
 

– Placeringskonto 

Föreningen har ett placeringskonto. På årsmötet väcktes frågan om räntesatsen kan ökas. 
 
Beslut: Hans kollar upp med Tjörns sparbank och återkopplar vid nästa styrelsemöte. 

 
– Reflexvästar 

Föreningen har nu emottagit de 15 reflexvästar som beställdes från Totalreklam för länge 
sedan. De är gula med svart tryck och föreningen har inte belastats med någon extra kostnad. 
De är avsedda för funktionärer som deltar i föreningens aktiviteter. 
 

– Hjärtstartare 

Ucklums missionskyrka har fått en hjärtstartare med skåp som sitter väl synlig från vägen. 
Den är skänkt av projektet Glädjeresan. Frågan ställs om även hembygdsföreningen kan 
anskaffa en hjärtstartare. Hans kollar upp om det finns möjlighet även för 
hembygdsföreningen att få en hjärtstartare från projekt Glädjeresan.  
 

– Nyckelinventering 

Det behövs fler nycklar till museet. Caj har låtit göra extra nycklar som i nuläget finns hemma 
hos honom. Ingegerd inventerar föreningens nycklar för att se om fler behöver beställas.  
 

11. Nästa möte 

Mötet beslutar om nästa möte: måndag 8 maj klockan 18.00 hos Marie på Grössby gata. 
 

12. Mötet avslutas 

Mötet avslutas klockan 21.00. 
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Protokollet är justerat och godkänt 
 
 
 
 
Datum:          Plats:   Datum:          Plats:  
 
 
 
_____________________________  _____________________________ 
Sekreterare    Protokolljusterare 
Ingegerd Edvardsson   Catrin Hulebäck 
 
 


